

28 BAGNSBERGATN



ca. 2 km en vei

ca. 45 min. opp

ca. 240 høydemeter

fra ca. 3–4 år

approx. 2 km one way

approx. 45 min. up

approx. 240 meters

from approx. 3–4 years

ca. 2 km pro Strecke

ca. 45 Minuten hoch

ca. 240 m

ab ca. 3–4 Jahren

GPS-coordinates starting point 32v 529270 6743755

GPS-coordinates Bagnsbergatn 32v 530138 6744139



Gården Bergatn er et nasjonalt krigsminne under Bagn Bygdesamling.

Følg E16 fra Fagernes til Bagn (bomvei), kjør gjennom Bagn og følg gamle E16 tilbake nordover. Etter ca. 600 m, etter en skarp høyresving, ta av til høyre. Parker på veiskulderen i eller noen få meter etter avkjøringen, i veidele med gamleveien (veldig få plasser).

Følg grus-/traktorveien oppover for ca. 550 m (hold rett fram ved avkjørselen til hus på høyde side) til skiltet sti tar av til høyre. Stien er delvis merket og går gjennom Gråbeinhølet, der det var kamphandlinger i 1940 under andre verdenskrig. Informasjonstavler underveis forteller om hendelsene. Det er picknickbord og benker på tunet på Bergan.



Follow the E16 from Fagernes to Bagn (toll road), drive through the village and exit onto the old E16 back towards the North. After approx. 600 m, after a sharp right bend, exit to the right. You can park on the shoulder of the exit road or 50 m further ahead.

Follow the gravel road uphill (keep straight ahead in the first crossing where it turns into a forest track) and after approx. 550 m, find the marked trail that exits on the right hand side. It passes through Gråbeinhølet, a battlefield from 1940 during the Second World War. The farm, Bergatn, is a National War Memorial site. Information boards along the route tell the story of the battle (Norwegian only). There are picknick tables and benches at Bergan.



Fahren sie auf der E16 von Fagernes nach Bagn (Maut). Fahren sie durch den Ort und biegen nordwärts auf die alte E16 ab. Nach ca. 600 m, nach einer scharfen Rechtskurve, biegen sie rechts ab und parken sie am Straßenrand in der Abfahrt oder wenige Meter weiter oben an der Weggabelung mit der alten Straße (ganz wenige Stellmöglichkeiten).

Wandern sie auf der Schotterstraße zu Fuß ca. 550 m bergan (halten sie sich geradeaus in den Wald hinein, wo sie in einen Traktorweg übergeht) bis rechts der ausgeschilderte Pfad durch das Gråbein-



hølet, et Schlachtfeld aus dem Zweiten Weltkrieg, abzweigt. Informationstafeln unterwegs informieren über die Ereignisse (auf Norwegisch). Der Hof Bergatn ist heute eine Kriegsgedenkstätte und Museum. Auf dem Hofplatz gibt es Picknicktische und Bänke.

